

D 部 : 選舉廣告之開支 (見說明第 9 項)

Section D : Expenses for election advertisements (See Note 9)

應根據於中央平台或候選人平台或交給選舉主任之「選舉廣告資料摘要」(表格編號: REO/C/10 (2017CE-E) (SF))及「修正選舉廣告資料摘要通知書」(表格編號: REO/C/11 (2017CE-E) (SF))(如適用)所列的選舉廣告數量及種類,計算及填寫此部分之開支。不論項目招致的價值是否極少或甚至沒有招致開支,候選人均須申報每一項目的選舉廣告開支,以供選舉事務處查核。

The expenses entered in this section should be calculated based on the quantities and types of election advertisements stated on the Central Platform or Candidate's Platform or in the "Information Sheet in Relation to Election Advertisements" (Form no.: REO/C/10 (2017CE-E) (SF)) and "Notification of Corrected Information in Relation to Election Advertisements" (Form no.: REO/C/11 (2017CE-E) (SF)) (if applicable) submitted to the Returning Officer. The candidate should declare the expenses for each and every item of election advertisement, no matter how minimal the incurred cost is, or if no expense has been incurred, to facilitate checking by the Registration and Electoral Office.

1. 海報

Posters

印刷日期 Date of Printing	尺寸/面積 Size/Dimension	顏色 (單色/多色) Colour (Single/Multi)	印製的 文本數目 Number of Copies Printed	單價(港元) (見說明第 5 項) Unit Price (HK \$) (see Note 5)	金額(港元) (見說明第 5 項) Amount (HK \$) (see Note 5)	發票及收據 Invoice and Receipt
第 1 項小計 Sub-total of 1						

3. **傳單** (A3 或 A4 或 A5 尺寸的紙張亦應視作傳單。)
Handbills (One-page paper with the size of A3, A4 or A5 should also be regarded as handbills.)

印刷日期 Date of Printing	尺寸/面積 Size/Dimension	顏色 (單色/多色) Colour (Single/Multi)	印製的 文本數目 Number of Copies Printed	單價(港元) (見說明第 5 項) Unit Price (HK \$) (see Note 5)	金額(港元) (見說明第 5 項) Amount (HK \$) (see Note 5)	發票及收據 Invoice and Receipt
第 3 項小計 Sub-total of 3						

6. 小旗
Pennants

製作日期 Date of Production	尺寸/面積 Size/Dimension	顏色 (單色/多色) Colour (Single/Multi)	製作數量 Quantity Produced	單價(港元) (見說明第 5 項) Unit Price (HK \$) (see Note 5)	金額(港元) (見說明第 5 項) Amount (HK \$) (see Note 5)	發票及收據 Invoice and Receipt
第 6 項小計 Sub-total of 6						

7. 標語牌
Placards

製作日期 Date of Production	尺寸／面積 Size/Dimension	製作數量 Quantity Produced	單價（港元） （見說明第 5 項） Unit Price (HK \$) (see Note 5)	金額（港元） （見說明第 5 項） Amount (HK \$) (see Note 5)	發票及收據 Invoice and Receipt
第 7 項小計 Sub-total of 7					

8. 其他 (請註明類別)
Others (Please specify type(s))

未能分類為以上任何一項的選舉廣告應在此欄中填寫。例如：光碟、影片、視頻、電子訊息（包括電子郵件）、資訊系統網絡、電子展示板、電腦網頁、互聯網廣告等。

The election advertisements which cannot be classified into any one of the above items should be stated in this part. Examples are compact discs, films, videos, electronic messages (including electronic mail), information system network, electronic display boards, web page, Internet advertisements etc.

	類別 Type	製作日期 Date of Production	製作數量 Quantity Produced	單價 (港元) (見說明第 5 項) Unit Price (HK \$) (see Note 5)	金額 (港元) (見說明第 5 項) Amount (HK \$) (see Note 5)	發票及收據 Invoice and Receipt
				第 8 項小計 Sub-total of 8		
				第 1 項至第 8 項小計總和 The Sum of Sub-totals 1 to 8		